



Travel

Ultima Courchevel - France
Château de Vignée - Belgium



France

Ultima Courchevel

Text: Raoul Buyle - Photography: © 2020 Ultima Collection





L'intimité d'un chalet alliée au luxe d'un palace

The intimacy of a chalet, the luxury of a grand hotel

Née à Gstaad, Ultima Collection est la vision de deux jeunes entrepreneurs suisses qui souhaitent réinterpréter les séjours en altitude. Tel un label de qualité ultra luxe, tous les hôtels, suites, résidences et chalets privés de la marque répondent à des standards d'accueil et d'agrément particulièrement élevés. À Courchevel, découvrez le dernier-né de la collection : Ultima Courchevel Chalets, Spa & Clinic. Que vous soyez plutôt plaisirs de la glisse ou cocooning au coin du feu, sportif ou épicurien, qu'importe, ici on vous propose tout, le ski et l'après-ski, un service nec plus ultra, des chambres spacieuses avec vue, des salles de bains grandes comme un boudoir, des soins à se damner au spa... et les chaussures (de ski) préchauffées. L'endroit idéal pour se détendre, prendre soin de soi et profiter de tous les avantages du plus beau domaine skiable d'Europe (les 3 Vallées). La résidence se compose de 13 chalets, deux restaurants, deux spas (avec piscines intérieure et extérieure), sur une propriété de 3.700 m². Un « village » très privilégié au pied des pistes !

First rolled out in Gstaad, Ultima Collection is the vision of two young Swiss entrepreneurs eager to offer a new take on mountain holidays. An ultra-luxury quality label, all of the brand's hotels, suites, residences and private chalets meet particularly high standards of hospitality and amenities. The latest addition to the collection has just been unveiled in Courchevel: Ultima Courchevel Chalets, Spa & Clinic. For discerning guests wanting to indulge themselves in the joys of skiing or in some serious cocooning by the fireplace, whether sporty or epicurean, here you have everything you need: skiing and après-ski, signature services, spacious rooms with a view, bathrooms as big as a boudoir, treatments to die for at the spa... and pre-warmed (ski) boots. The ideal place to relax, pamper yourself and enjoy the exclusive thrills of Europe's finest ski area (3 Valleys). The residence consists of 13 chalets, two restaurants, two spas (with indoor and outdoor swimming pools), covering a surface area of 3,700 m². A very select 'village' at the foot of the slopes! ▶



Chaque chalet est composé de quatre à cinq « Master suites » desservies par un concierge, un chauffeur, une gouvernante et même un chef privé. Ainsi chaque suite se présente comme un petit « bijou » de confort et d'art de vivre. L'idée : se sentir « comme à la maison... mais en mieux » avec tous les services de l'hôtellerie de luxe. Côté déco, un soin particulier a été apporté pour conjuguer le charme d'une architecture montagnarde traditionnelle aux lignes très chic d'un style plus contemporain. Côté spa, Ultima Courchevel offre les soins exclusifs ciblés Ultima by Swiss Perfection à la pointe des toutes dernières avancées technologiques, notamment en matière de détox et de revitalisation cellulaire.

Each chalet comprises four to five 'Master suites' with a concierge, driver, housekeeper and even a private chef at the disposal of guests, encapsulating the ultimate in comfort and everything you would expect from luxury living. The idea: to feel 'just like home, but better' with all the services of a grand hotel. Particular care has gone into the decoration of the chalets to combine the charm of traditional mountain architecture with the very chic lines of a more contemporary style. As for the Spa, Ultima Courchevel offers the exclusive Ultima by Swiss Perfection targeted treatments at the cutting edge of the latest technological advances, particularly in terms of detox and cellular revitalisation. □